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BRG.0002.08.2022 

Protokół Nr XL/2022 

z obrad sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

z dnia 27 października 2022 r. 

odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obradom XL sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia przewodniczyła Przewodnicząca 

Rady Gminy Pani Wiesława Posadzy. Z ogólnej liczby 15 radnych Rady Gminy Dąbrowa 

Biskupia obecnych w chwili rozpoczęcia sesji było 14 radnych. 

Nieobecni usprawiedliwieni: radny Piotr Kołodziej. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Spoza Rady Gminy udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Filipiak Marcin - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Gustaw Marzena - Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Juchacz Przemysław – adwokat 

5. Pomianowski Grzegorz - Dyrektor Samorządowej Administracji Placówek 

Oświatowych w Dąbrowie Biskupiej 

6. Zasada Paulina - podinspektor ds. gospodarki nieruchomościami i zagospodarowania 

przestrzennego 

7. Przekwas Lidia - Dyrektor Szkoły Podstawowej im.  Pierańskiego Oddziału Straży 

Ludowej w Pieraniu 

8. Sempowicz Piotr - Dyrektor Szkoły Podstawowej im. gen. Władysława Sikorskiego w 

Parchaniu 

9. Szymkiewicz Tomasz - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dąbrowie 

Biskupiej 

10. Stabulewicz Piotr - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Ośniszczewku 

11. Gadaliński Piotr - inspektor ds. gospodarki nieruchomościami, rolnictwa i ochrony 

przyrody 

12. Wochna Monika - starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

13. Wiącek Paulina - sołtys sołectwa Parchanki 

Porządek obrad XL sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

1. Otwarcie XL sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 
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3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami Rady 

Gminy. 

6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia między 

sesjami. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym 

o wynikach egzaminu ósmoklasisty i nadzoru pedagogicznego. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu publicznym prowadzonym 

przez Gminę Dąbrowa Biskupia. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

położonej w Chlewiskach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie odrębnej własności 

nieruchomości lokalowej położonej przy ul. Św. Ducha 88-II/63 w Inowrocławiu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie odrębnej własności 

nieruchomości lokalowej położonej przy ul. Św. Ducha 88-I/30 w Inowrocławiu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie odrębnej własności 

nieruchomości lokalowej położonej przy ul. Kusocińskiego 2/56 w Inowrocławiu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Gminy Dąbrowa 

Biskupia. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2022 rok. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2022-2035. 

17. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad XL sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Ad. 1. Otwarcie XL sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia Pani Wiesława Posadzy oznajmiła, że zgodnie 

z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec statutowego składu Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia wynoszącego 15 radnych stanowi quorum upoważniające do 

kontynuowania obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 



3 
 

Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 09:00 otworzyła XL sesję słowami „Otwieram XL sesję 

Rady Gminy Dąbrowa Biskupia”. Następnie powitała Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, 

Sekretarz Gminy Panią Marzenę Gustaw, Skarbnika Gminy panią Annę Kuberską, Adwokata 

Pana Przemysława Juchacza, radnych, sołtysa sołectwa Parchanki i wszystkich obecnych 

pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Następnie Radna Wiesława Posadzy zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są propozycje 

zmian do porządku obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Nie było wniosków, a porządek sesji został przyjęty. 

Ad. 2. Wybór sekretarza obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała, aby sekretarzem obrad XL sesji Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia została radna Cecylia Herrmann. 

Nie było innej kandydatury. 

Po wyrażeniu zgody przez radną przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Wybór radnej Cecylii Herrmann na sekretarza obrad. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr nieobecny 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Radni jednogłośnie 14 głosami "za" przyjęli kandydaturę radnej Cecylii Herrmann na 

sekretarza obrad. 

Ad. 3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Radna Wiesława Posadzy zaproponowała do Komisji Uchwał i Wniosków następujące osoby: 

radna Renata Frontczak - wyraziła zgodę 

radny Igor Szulc - wyraził zgodę 

radny Tomasz Wronecki - wyraził zgodę 

Nie było innych kandydatur. 
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Następnie radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie: radna Renata 

Frontczak, radny Igor Szulc oraz radny Tomasz Wronecki. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr nieobecny 
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8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W wyniku głosowania komisja w w/w składzie została powołana przez radnych 14 głosami 

„za”. 

Na przewodniczącego komisji wybrano radną Renatę Frontczak.  

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wniosek o przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia odczytała radna 

Agnieszka Wojciechowska, jako sekretarz obrad XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Nie wniesiono uwag do protokołu, dlatego przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr nieobecny 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 
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15 Wronecki Tomasz ZA 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”.  

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami Rady 

Gminy. 

Powyższe sprawozdanie przedstawił Pan Marcin Filipiak - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję. 

Radna Aneta Ebekozien - zapytała się, czy są już jakieś ustalenia odnośnie dalszego 

funkcjonowania Centrum Aktywności Seniorów? 

Wójt Gminy - odpowiedział, że jest jeszcze w trakcie rozmów, jednak nie wyobraża sobie, 

żeby CAS przestał działać. Dodał, że Gmina jest na etapie pozyskiwania środków, żeby 

seniorzy mogli spotkać się raz lub dwa razy w tygodniu. Dąży się do tego, żeby zajęcia były 

prowadzone w ramach wolontariatu. Jest również pomysł prowadzenia zajęć przez seniorów, 

którzy mają pewne uzdolnienia i mogą się podzielić z innymi swoją wiedzą. 

Radna Wiesława Posadzy - zapytała się, po czyjej stronie będzie notariusz przy sprzedaży 

mieszkań w Inowrocławiu? 

Wójt Gminy - odpowiedział, że będzie to wliczone w koszty. 

Radna Renata Gawrysiak - zapytała, o co chodzi z tymi usługami dla osób ze szczególnymi 

potrzebami? 

Wójt Gminy - odpowiedział, że chodzi tu o remont budynku Urzędu Gminy z dostosowaniem 

dla osób niepełnosprawnych. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Powyższe sprawozdanie przedstawiła Pani Marzena Gustaw - Sekretarz Gminy. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia między 

sesjami. 

Powyższe sprawozdania przedstawili odpowiednio przewodniczący komisji. 

Komisja Rewizyjna odbyła dwa posiedzenia: 

04.10.2022 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Kontrola utrzymania dróg gminnych (wykonane remonty i ich koszty). 

2. Analiza wykonania złożonych wniosków z Komisji z dnia 14.06.2022r. 

25.10.2022 r., na którym omawiano materiały na XL sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 
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Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Komisja Rolnictwa i Finansów odbyła dwa posiedzenia: 

18.10.2022 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Stan lasów gminnych, czyszczenie, sprzedaż drewna. 

2. Koszty utrzymania hydroforni, bieżące naprawy i remonty. 

3. Podłączenie studni głębinowej - koszty powstania, koszty jej podłączenia. 

4. Stan dróg gminnych przed okresem zimowym, wydatki na drogi gminne w pierwszym 

półroczu 2022r.  

25.10.2022 r., na którym omawiano materiały na XL sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Komisja ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego odbyła trzy 

posiedzenia: 

27.09.2022 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Bezpieczeństwo drogowe w Gminie Dąbrowa Biskupia: możliwość ograniczenia 

prędkości na drogach w miejscach newralgicznych i utworzenie nowych przejść dla 

pieszych w celu zapewnienia bezpieczeństwa. 

2. Bezpieczne wakacje dzieci i młodzieży – analiza zdarzeń i wypadków po okresie 

wakacyjnym. 

3. Gospodarka lasów gminnych: wykaz miejsca położenia - mapa, uporządkowanie 

drzewostanu, nasadzenia. 

11.10.2022 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Obrona cywilna na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia. 

2. Analiza wniosków wnoszonych przez mieszkańców gminy podczas zebrań wiejskich 

w roku 2022. 

25.10.2022 r., na którym omawiano materiały na XL sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Sportu odbyła dwa posiedzenia: 

11.10.2022 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej podczas 

wakacji. 

2. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Dąbrowie Biskupiej 

podczas wakacji. 

3. Wyniki egzaminu ośmioklasisty, informacje od dyrektorów szkół. (ilość uczniów, 

indywidualne wyniki z poszczególnych przedmiotów). Przygotowanie placówek 



10 
 

szkolnych do nowego 2022/2023 roku. Zapoznanie się z zakresem przeprowadzonych 

prac remontowych. Ilość oddziałów, ilość dzieci, kadra nauczycielska i pracownicy 

niemerytoryczni. 

4. Spotkanie z nauczycielami wychowania fizycznego - wypracowanie harmonogramu 

zawodów międzyszkolnych w Gminie Dąbrowa Biskupia. 

25.10.2022 r., na którym omawiano materiały na XL sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji od ostatniej sesji nie odbyła posiedzenia. 

Ad. 8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym 

o wynikach egzaminu ósmoklasisty i nadzoru pedagogicznego. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła kolejno Dyrektorów Szkół o przedstawienie informacji 

o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminu 

ósmoklasisty i nadzoru pedagogicznego: 

Pani Lidia Przekwas -przedstawiła informację ze Szkoły Podstawowej im. Pierańskiego 

Oddziału Straży Ludowej w Pieraniu. 

Materiał stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Dyskusja: 

Radna Renata Frontczak - zapytała się, na czym polegała debata o ocenianiu, w której 

uczestniczyli przedstawiciele szkoły? 

Pani Lidia Przekwas -  odpowiedziała, że debata dotyczyła nieoceniania w szkole. 

Radna Aneta Ebekozien - zapytała się, dlaczego to nieocenianie tak zainteresowało 

przedstawicieli tej szkoły? Czy szkoła chce zostać tzw. szkołą bez ocen? 

Pani Lidia Przekwas - odpowiedziała, że ta szkoła chce być szkołą bez ocen, jednak nie da się 

tego zrobić w całości. W obecnej chwili w szkole w Pieraniu nie stosuje się ocen w klasach 1-

3. W klasach 4 i 5 niektórzy nauczyciele już zrezygnowali z ocen cyfrowych na rzecz 

opisowych, podobnie jak w klasach 7 i 8. Widać już efekty tej zmiany, ponieważ dzieci 

chętnie się uczą, z pewnością jest mniejszy stres, dzieci uczą się dla siebie i nie ma 

rywalizacji. Rodzice nie do końca są do tego przekonani, jednak mamy w planie 

zorganizowanie debaty szkolnej w tym temacie lub gminną w GOKSiR. 

Radna Aneta Ebekozien - zapytała się, czy na świadectwie nie musi być oceny? 

Pani Lidia Przekwas - odpowiedziała, że na świadectwie musi być ocena, jednak jest ona na 

koniec negocjowana z uczniem oraz rodzicem jeśli chce. 

Radna Aneta Ebekozien - stwierdziła że uczniowie klasy 8 i tak zderzą się z ocenami w szkole 

średniej.  

Pani Lidia Przekwas - odpowiedziała, że jeśli uczeń będzie  w szkole podstawowej uczył się 

dla siebie, to w szkole średniej będzie mu łatwiej i nauka będzie przyjemnością. 
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Radna Renata Gawrysiak - zapytała się, czy to nieocenianie ma być przedłużeniem 

opisowym, tego co obecnie funkcjonuje w klasach 1-3? 

Pani Lidia Przekwas - odpowiedziała, że tak. 

Radna Wiesława Posadzy - zapytała się, kto decyduje o wprowadzeniu takiego systemu? 

Nauczyciele, rodzice, czy jeszcze ktoś inny? 

Pani Lidia Przekwas - odpowiedziała, że decyduje o tym Rada Pedagogiczna zgodnie ze 

statutem. Oczywiście musi być zgoda Kuratorium Oświaty. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału. 

Pan Piotr Stabulewicz - przedstawił informację ze Szkoły Podstawowej w Ośniszczewku. 

Materiał stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Dodał, że w szkole jest bardzo potrzebny długo wyczekiwany remont. Innym problemem, jest 

problem wychowawczy. Obecnie prestiż nauczyciela jest bardzo niski. 

Dyskusja: 

Radny Tomasz Wronecki - zapytał się, co znaczy że w przyszłych miesiącach problemy 

wychowawcze będą się pogarszać? 

Pan Piotr Stabulewicz - odpowiedział, że nie widzi nawet światełka w tunelu, żeby miało się 

coś lepiej dziać w oświacie. Nauczyciel jest bardzo kontrolowany, nie ma samodzielności, 

przez co się gorzej pracuje.  

Radna Renata Gawrysiak - stwierdziła, że bardzo dobre wyniki egzaminów, świadczą o tym, 

że chyba nie jest aż tak źle. 

Pan Piotr Stabulewicz - odpowiedział, że cieszy się z tych wyników, jednak jeszcze musi być 

satysfakcja i znalezienie wspólnego języka z uczniami i rodzicami. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału. 

Pan Piotr Sempowicz - przedstawił informację ze Szkoły Podstawowej im. gen. Władysława 

Sikorskiego w Parchaniu. 

Materiał stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Dodał, że z najważniejszych potrzeb szkoły, to poprawa wjazdu do szkoły, ponieważ jest 

w fatalnym stanie oraz poprawa warunków do wychowania fizycznego. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego materiału. 

Pan Tomasz Szymkiewicz - przedstawił informację z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Dąbrowie Biskupiej. 

Materiał stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Dyskusja: 
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Radny Jakub Kaszliński - zapytał się, z czego wynika, że jeden uczeń miał wynik 0 z 

matematyki, jeśli chodzi o egzamin końcowy? Czy ten uczeń nie podszedł do egzaminu, czy 

oddal pusta kartkę? 

Pan Tomasz Szymkiewicz - odpowiedział, że nie ma wglądu do egzaminów, jednak uczeń 

podszedł do egzaminu. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu publicznym prowadzonym przez 

Gminę Dąbrowa Biskupia. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

przedszkolu publicznym prowadzonym przez Gminę Dąbrowa 

Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr nieobecny 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XL/309/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu publicznym prowadzonym przez 

Gminę Dąbrowa Biskupia stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

położonej w Chlewiskach. 
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Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Radny Tomasz Wronecki - stwierdził, że Rada Gminy ma wyrazić zgodę na zbycie 

nieruchomości, o której mówi się już ponad rok czasu, ponieważ pierwsza uchwała w tej 

sprawie była podjęta 30 września 2021 r. Wówczas dyskutowano na temat tej działki i 

podjęto decyzję, że będą poczynione starania w celu przekształcenia tej działki na działkę 

budowlaną, żeby więcej środków ze sprzedaży wpłynęło do budżetu Gminy. Drzewa 

znajdujące się na tej działce miały zostać wycięte. Dzisiaj wracamy do tego tematu i co w 

związku z tym zrobiono przez ten rok czasu w sprawie przekształcenia działki? Zadał również 

pytanie po co i kiedy wezwano geodetę? 

Pani Paulina Zasada - odpowiedziała, że geodeta został wezwany w celu odszukania kamieni 

granicznych, po czy okazało się że działka jest o 1 m mniejsza niż wskazano w pierwotnej 

uchwale. Pismo do geodety napisane było 18 października 2021 r., natomiast faktura jest 

z marca 2022 r. Dodała, że dzisiejsza uchwała dotyczy tylko zmiany tej powierzchni działki. 

Radny Tomasz Wronecki - dodał, że nigdzie nie wyczytał, że zgodę na wycinkę drzew daje 

Starosta. Nabywca, który kupi tą działkę jako nieużytek, to wystąpi do Wójta Gminy o zgodę 

na wycinkę i ją uzyska. Po czym sprzeda drewno i może przerobić działkę na budowlaną. 

Pan Piotr Gadaliński - odpowiedział, że Gmina nie może sama sobie wydać zgody na wycinkę 

drzew. W związku z tym Gmina wystąpiła do Starosty Inowrocławskiego w tej sprawie i 

otrzymała decyzję odmowną. Dodał, że Wójt Gminy nie zawsze musi zgadzać się na wycinkę 

drzew osobie prywatnej, po dokonanych tzw. oględzinach. 

Radny Tomasz Wronecki - zadał pytanie, czy jest jeszcze szansa na przekształcenie tej działki 

na budowlaną? 

Pani Paulina Zasada - odpowiedziała, że ta działka zawsze będzie widniała w ewidencji jako 

nieużytek, ewentualnie możne być z możliwością zabudowy przez wydanie warunków 

zabudowy. Jednak urbanista robiąc oględziny w terenie z uwagi na teren zadrzewiony nie 

wyda warunków zabudowy. W przypadku uzyskania zgody na wycinkę drzew, to Wójt Gminy 

może wydać warunki zabudowy dla Gminy. 

Radny Jakub Kaszliński - zadał pytanie, czy Rada Gminy może liczyć na zapewnienie Wójta 

Gminy, że po przyjęciu powyższej uchwały zostaną poczynione wszelkie starania w celu 

przekształcenia tej działki na budowlaną? 

Wójt Gminy - poinformował, że tak naprawdę gdyby nie ta niezgodność w metrażu, to Rada 

Gminy już rok temu wyraziła zgodę na sprzedaż zarówno omawianej działki, jak i działki 

sąsiedniej. 

Radny Igor Szulc - stwierdził, że skoro teraz nie otrzymaliśmy zgody na wycinkę drzew, to 

przecież w przyszłości również nie otrzymamy i nie będzie możliwości przekształcenia działki 

na budowlaną. 
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Pan Piotr Gadaliński - zaproponował o ponowne wystąpienie do Starosty o wycinkę drzew, 

ale już tylko na tej regularnej działce i na terenie niezbędnym pod zabudowę, czyli nie 

usuwalibyśmy wszystkich drzew. 

Pani Paulina Zasada - poinformowała, że omawiana działka ma właśnie regularny kształt, jest 

w sąsiedztwie drogi powiatowej i ma lepszy dostęp wszelkim przyłączy. 

Radny Tomasz Wronecki - stwierdził, że na takie działania Gmina miała rok czasu i nic nie 

zrobiono w tym temacie. Dodał, że w uzasadnieniu jest wskazane, że wywołanie uchwały jest 

zasadne z uwagi na zainteresowanie kupnem działki. 

Pan Piotr Gadaliński - odpowiedział, że sprzedaż byłaby już sfinalizowana, jednak po 

przeprowadzonej analizie doszliśmy do wniosku, że będziemy starać się o zgodę na wycinkę 

drzew, którą otrzymaliśmy negatywną. 

Radny Tomasz Wronecki - dodał, że należy się zastanowić, czy w przypadku braku możliwości 

sprzedaży tej działki, jako budowlanej jest sens pozbywać się tego majątku za tzw. grosze, 

jeśli samo drzewo na tej działce jest więcej warte. 

Wójt Gminy - stwierdził, że prawda jest taka, że przez cały rok miał możliwość sprzedaży 

drugiej działki w tym rejonie, czego nie zrobił i poczyniono wszelkie starania w tym czasie, 

żeby uzyskać zgodę na wycinkę drzew. Dodał również, że nie narazi Gminy na pozbycie się 

działek za bezcen. 

Radna Renata Gawrysiak - dodała, że rozumie, iż jest już zgoda na sprzedaż działki, jednak 

Wójt Gminy nie sprzeda jej w takim stanie jakim jest obecnie. 

Wójt Gminy - odpowiedział, że tak. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie było więcej pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej położonej w Chlewiskach. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr nieobecny 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz WSTRZYMAŁ SIĘ 
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, 1 głos był wstrzymujący się, natomiast głosów 

przeciwnych nie było. 

Uchwała Nr XL/310/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

położonej w Chlewiskach stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie odrębnej własności 

nieruchomości lokalowej położonej przy ul. Św. Ducha 88-II/63 w Inowrocławiu. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie odrębnej 

własności nieruchomości lokalowej położonej przy ul. Św. Ducha 

88-II/63 w Inowrocławiu. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 



18 
 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr nieobecny 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XL/311/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie odrębnej własności 

nieruchomości lokalowej położonej przy ul. Św. Ducha 88-II/63 w Inowrocławiu stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie odrębnej własności 

nieruchomości lokalowej położonej przy ul. Św. Ducha 88-I/30 w Inowrocławiu. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 
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głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie odrębnej 

własności nieruchomości lokalowej położonej przy ul. Św. Ducha 

88-I/30 w Inowrocławiu. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr nieobecny 

8 Posadzy Wiesława ZA 
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9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XL/312/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie odrębnej własności 

nieruchomości lokalowej położonej przy ul. Św. Ducha 88-I/30 w Inowrocławiu stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie odrębnej własności 

nieruchomości lokalowej położonej przy ul. Kusocińskiego 2/56 w Inowrocławiu. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie odrębnej 

własności nieruchomości lokalowej położonej przy ul. 

Kusocińskiego 2/56 w Inowrocławiu. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr nieobecny 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 
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15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XL/313/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie odrębnej własności 

nieruchomości lokalowej położonej przy ul. Kusocińskiego 2/56 w Inowrocławiu stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Gminy Dąbrowa 

Biskupia. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady 

Gminy Dąbrowa Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 
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2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr nieobecny 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XL/314/2022 w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Gminy Dąbrowa 

Biskupia stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2022 rok. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy - otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 
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głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2022 rok. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr nieobecny 

8 Posadzy Wiesława ZA 
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9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XL/315/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2022 rok stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad. 16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2022-2035. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy  otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 

2022-2035. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr nieobecny 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 
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15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XL/316/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2022-2035 stanowi załącznik nr 21 

do protokołu. 

Ad. 17. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła informację o oświadczeniach majątkowych za 

2021 rok złożonych zarówno do Przewodniczącej Rady, jak i do Wójta Gminy. 

Informacje stanowią załącznik nr 22 i 23 do protokołu. 

Ad. 18. Wolne wnioski. 

Wójt Gminy - poprosił pracownika o przedstawienie informacji na temat klęsk na terenie 

Gminy i roli Urzędu Gminy. 

Pan Piotr Gadaliński - poinformował, że na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia w wakacje miało 

miejsce gradobicie, na co były sporządzone protokoły dotyczące zarówno budynków, jak i 

upraw. Szkoda na pojedynczym budynku musiała wynosić minimum 3250 zł. Obecnie Gmina 

kończy wydawać mieszkańcom te protokoły. Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa ogłosiła, że w przypadku szkody powyżej 1%, nie więcej jednak niż 30% 

odszkodowania będą wypłacane do 5 000 zł, natomiast powyżej 30% wsparcie będzie 

w wysokości 10 000 zł. jest określona pula na ten cel i w przypadku większej ilości wniosków 

pula ta będzie dzielona proporcjonalnie. W ostatnich dniach pojawił się problem suszy 

i pojawiają się pytania, czy była powołana u nas komisja suszowa. Odpowiadając na to 

pytanie  należy zaznaczyć, że od 2020 roku rolnik, który stwierdzi, że wystąpiła susza na jego 

terenach, to pobiera aplikację ze strony rządowej i wypełnia sam wniosek. Następnie 

podpisuje profilem zaufanym i wysyła sam elektronicznie do ARiMR. Gmina z klęską suszy nie 

ma już nic wspólnego. 

Radny Marek Świerkowski - zadał pytanie, co z deszczem nawalnym? 

Pan Piotr Gadaliński - odpowiedział, że jeśli będzie miało miejsce takie zdarzenie 

przykładowo na terenie powyżej 30% danego sołectwa i mieszkańcy zgłoszą się  z tym do 

Wójta, to przy zachowaniu wszelkich procedur należy się zastanowić nad powołaniem 

komisji klęskowej. 

Radny Igor Szulc - zadał pytanie, co ze szkodami w budynkach po gradobiciu, w przypadku 

kiedy ktoś nie ma szkód w uprawach? Czy to prawda, że taki protokół powinien wrócić do 

Wojewody i to on podejmuje decyzję, co dalej? Czy nasze protokoły były wysłane do 

Wojewody? 
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Pan Piotr Gadaliński - odpowiedział, że protokoły wróciły już od Wojewody i dlatego były 

rozdane mieszkańcom, żeby mogli udać się z nimi do ARiMR. Dodał, że zadzwoni do Urzędu 

Wojewódzkiego w sprawie szkód na samych budynkach gospodarczych. 

Radna Renata Gawrysiak - poprosiła o przedstawienie informacji mieszkańcom, na temat 

podłączenia światłowodu tylko niektórych gospodarstw. 

Wójt Gminy - poinformował, że projekt ogólnopolski dotyczący światłowodu nie jest 

realizowany przez Gminę, lecz firmy zewnętrzne. Dziwne jest, że podłączono do niego tylko 

część mieszkańców. 

Ad. 19. Zamknięcie obrad XL sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy słowami: 

„Zamykam obrady XL sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia” zakończyła posiedzenie Rady 

Gminy o godzinie 11:50.  

Dąbrowa  Biskupia, dnia 27 października 2022 r.  

Protokółowała: 

Monika Wochna 

Sekretarz obrad   Przewodniczący obrad 

Cecylia Herrmann   Wiesława Posadzy 


